



# MITCHELL LARKIN



Represents Australian Federation

Strokes Backstroke

Olympics	1		1	
Worlds	2		1	
Europe	-			



Nous avons le plaisir de vous informer que le XXXV<sup>ème</sup> Meeting International de Natation de Monte Carlo aura lieu les 10 et 11 juin 2017 au Centre Nautique Prince Albert II - Stade Louis II.

- **Mitchell Larkin**, détenteur du **record mondial** du 200m dos en petit bassin, sera des nôtres en juin prochain.
- C'est en 2015 que les médias s'intéressent à lui lors des **Championnats du Monde** de Kazan où il ramène l'or sur le 100m et 200m dos.
- Mitch démontre par la suite sa détermination lorsqu'il remporte l'argent lors d'une course folle sur un 200m dos aux **Jeux Olympiques** de Rio face au russe Evgeny Rylov. C'est alors la 3<sup>ème</sup> médaille gagnée par un australien dans cette catégorie.



We are pleased to inform you that the XXXV<sup>th</sup> International Swimming Meeting of Monte Carlo will take place on the 10<sup>th</sup> and 11<sup>th</sup> June 2017.

- **Mitchell Larkin**, **world record** holder of the 200m backstroke in short course, will be in Monaco next June.
- In 2015, medias start to be concerned about him during the **World Championships** in Kazan where he brings back gold in 100m and 200m backstroke.
- Afterwards, Mitch proved his determination when he won silver during an insane race in the 200m backstroke at Rio **Olympic Games** against the russian Evgeny Rylov. It is then the 3<sup>rd</sup> medal won by an australien in this event.

Contact :  
Federation Monegasque de  
Natation

fedmonat@monaco.mc  
+377 92 05 40 59  
www.montecarlo-swimming.org  
www.marenostrumswimming.com

> Date du Meeting : 10 et 11 juin 2017

> Lieu : Stade Louis II, Monaco